



PRIME MINISTER • PREMIER MINISTRE

May 27-28, 2017

Dear Friends:

I am pleased to extend my warmest greetings to everyone attending the 34th Annual Diocesan Assembly of the Armenian Holy Apostolic Church Canadian Diocese.



This gathering, hosted by the Holy Trinity Armenian Apostolic Church of Toronto, brings together members of the Diocesan Assembly to discuss matters of importance to the Church. This occasion is also an opportunity to celebrate the faith and fellowship that unite your community.

I am certain that this assembly will be productive and enlightening, and that everyone in attendance will return to their parishes with a renewed sense of enthusiasm.

On behalf of the Government of Canada, I offer my best wishes for success in advancing the mission of the Church.

Yours sincerely,

The Rt. Hon. Justin P.J. Trudeau, P.C., M.P.
Prime Minister of Canada



PRIME MINISTER • PREMIER MINISTRE

Du 27 au 28 mai 2017

Chères amies, chers amis,

Je suis heureux de présenter mes salutations les plus chaleureuses à celles et ceux qui assistent à la 34^e assemblée diocésaine annuelle de la Sainte Église apostolique arménienne du Canada.



Cette assemblée diocésaine, organisée par l'Église apostolique arménienne de la Sainte Trinité de Toronto, permettra aux membres de discuter de questions d'importance pour l'Église. Il s'agit également d'une occasion de célébrer la foi et l'amitié qui unissent la communauté.

Je suis convaincu que cette rencontre sera productive et enrichissante, et que tous les participants retourneront dans leur paroisse avec un enthousiasme renouvelé.

Au nom du gouvernement du Canada, je vous souhaite le meilleur des succès dans l'avancement de la mission de l'Église.

Cordialement,

Le très hon. Justin P. J. Trudeau, C.P., député
Premier ministre du Canada